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ZAPISNIK 

sa 12. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 06. srpnja 2022. godine u 

prostorijama Općine Maruševec sa početkom u 19:00 sati 

 

 

SJEDNICI SU BILI NAZOČNI VIJEĆNICI:  

Damir Šprem – predsjednik Općinskog vijeća Općine Maruševec, Tomica Kelemen, Miroslav 

Možanić, Marko Blažunaj, Valentina Štrlek, Renato Podbojec, Nada Martinčević, Mirjana 

Podbojec, Snježana Cerjan, Dragutin Kišić, Marijan Fatiga i Jasmina Kundija Gradiček  

 

NENAZOČNI: Samanta Kretić 

 

OSTALI NAZOČNI: 

Mario Klapša – općinski načelnik, Zdravko Kukec – direktor Markom-a d.o.o., Anica Vincek 

– voditeljica Službe za financije i proračun, Dragica Korpar – pročelnica, Mihaela Košić – 

voditeljica zapisnika 

 

 

 

PITANJA I PRIJEDLOZI VIJEĆNIKA 

J. Kundija Gradiček – Prvo pitanje vezano za kante za pelene, bili smo raspravljali o tome, da 

li se nešto tu pokrenulo da li se napravila nekakva anketa koja je potreba i da li se bude to 

pokrenulo? 

Načelnik – Što se tiče odvoza pelena ne bude kanti nego će biti vreće koje obitelji s malom 

djecom mogu podići u Ivkomu i tamo ostaviti svoje podatke i na taj način će se pratiti koliko 

je klinaca, koliko je obitelji zatražilo odvoz tih pelena i tako ćemo moći pratiti troškove 

J. Kundija Gradiček  – Samo se radi o obiteljima s djecom, ili? 

Načelnik – I za starije nepokretne osobe. 

J. Kundija Gradiček - Drugo pitanje vezano za sigurnost prometa na cestama, čini mi se da na 

prošloj sjednici ste bili rekli da bude se u petom mjesecu sastali sa policijskom upravom kada 

je gospođa Snježana bila postavila pitanja za Biljevec za ugibalište. Da li se sastanak održao i 

šta se poduzelo, ne samo po tom pitanju nego recimo i na onoj dionici kod Ladanja tj. kod 

Metalca? 

Načelnik – Dobili smo jednu molbu tj. upit unazad dva tjedna od bivšeg vijećnika, a vezano je 

bilo za onaj zavoj tamo gdje je gđa Cerjan, kod Hudeka; izašli su predstavnici Županijske 

uprave za ceste s obzirom da se radi o županijskoj cesti dogovoreno je da se potegnu rubne 

trake sa jedne i sa druge strane, tamo budu išle i nove crte po sredini i to je nekakvi prvi korak 

da vidimo i da usmjerimo k tome da se tamo više nezgode ne dešavaju. U međuvremenu sam 

ja zatražio od Policijske postaje Ivanec nekakvo izvješće, međutim oni imaju neki drugi 

softver tako da nismo mogli dobiti konkretne podatke koliko je tamo prometnih nesreća bilo, 

a baš sam htio čuti službeno koliko je tamo prometnih nesreća. Što se tiče ove druge 

prometnice oko Metalca prema onda Novoj Vesi i prema Varaždinu tamo je praktički na 

tjednoj bazi kontrola koja stoji i kontrolira promet i još imamo tamo postavljenu kameru. 

J. Kundija Gradiček – A na ovoj dionici od Hubara do mene, tu je bila prometna nesreća, 

naravno  nije se zvala policija,  točno je preko ceste auto sletio susjedu u ogradu, to je kritični 

dio, i velim da je tu strahota čuti aute kako se voze, dok se ne bude nešto dogodilo.  

Načelnik – Ja sam jednom prilikom dok sam se vozio primijetio službenicu u civilnom autu 

da je snimala promet, pa sam je uputio da ide upravo na taj dio prometnice da bude tamo 

imala više posla nego tu gore, otišla je, samo ja poslije nikog drugog nisam vidio. Problem je 



 

2 

 

sa ljudstvom, nema ljudi, sad su zamijenili načelnika policijske postaje i njegovog zamjenika, 

pa kad se oni uhodaju kad poslože to.  

J. Kundija Gradiček – Da li se može nešto napraviti što se tiče usporavanja prometa, kamere 

prema ovom dijelu. 

Načelnik – Ovo iscrtavanje crta je jedan vid usmjeravanja prometa, ja sam isto tako rekao da 

bi bilo bolje da sad jedno vrijeme i tu patroliraju jer tamo ima dosta prostora, kad ih ljudi vide 

par dana da tamo stoje, možda budu unaprijed počeli usporavati, nešto drugo jako teško, znate 

i sami. 

J. Kundija Gradiček– Treće pitanje, budući da smo izašli iz konzorcija što se tiče 

širokopojasnog interneta, tj. izašli ili nismo izašli, budući da se sad u medijima pojavilo da je 

novi konzorcij napravljen kojemu je nositelj grad Lepoglava, spominju se neke općine koje su 

bile i u onom prošlom konzorciju, pa da nam to malo pojasnite jer se tu Općina Maruševec ne 

spominje i sad di smo mi po tom pitanju? 

Načelnik – Odgovorio sam na to pitanje i na prošlim sjednicama, konkretno oko ovog novog 

konzorcija koji se pojavio gdje je nositelj grad Lepoglava, niti nas je tko pitao Općinu 

Maruševec i Petrijanec, a i nisam baš siguran da bi u tu priču ušli, zbog naravno Općine Donja 

Voća.   

J. Kundija Gradiček – Tko je sad opet i u ovome, e sad to mi nije jasno, kakva je tu igra u 

pitanju?  

Načelnik – Bojim se da s obzirom da nismo u tom konzorciju, nemam konkretnih informacija. 

Samo znam da je netko pitao da idemo u tu priču, da bi ja postavio uvjet da Općina Donja 

Voća ne ide, prva stvar. Druga stvar, ne znam koliko je to bio pametan potez, s obzirom da 

praktički „mrtvac se još nije ohladio, a već dovozimo nekoga drugoga“. Ta priča sa ovim 

konzorcijem postojećim Donja Voća nije završena po meni, možda je ovako pismeno ali tu 

bude još svačega, i gledajte prije nego je to završilo, već su oni ušli u neku drugu priču, ja ne 

znam kako bude to si neko u Zagrebu od ovog izvođača koji je bio tu pobrojeni, pa mu se 

poslije raskinuo ugovor, kako budu njegovi pravnici na to gledali.  

J. Kundija Gradiček – da li ste dobili već od nekih pravnih službi nekakve zahtjeve za odštete, 

penale ili nešto? 

Načelnik – Ne. 

Predsjednik – Ja bi se samo nadovezao na sigurnost prometa, a to sam već prije par sjednica 

ili na pretprošloj već rekao, da apeliramo na naše sumještane da se pridržavaju prometnih 

propisa. U 90% slučajeva kršenje prometnih propisa na bilo kojoj našoj županijskoj ili 

lokalnoj cesti je od strane naših sumještana. Kad sam ja s policijom prije dvije godine 

zaustavljao Slovence koji su se vozili po ŽC-2029, dok su našim mještanima, uključujući i 

vas, pucale kuće od onih graba, onda je jedan sumještanin mene htio pregaziti kamionom, jer 

sam ja nitko i ništa. Kad budemo riješili između nas onda ne budemo imali problema. 

Nažalost, djeca naših sumještana se voze i da onda dođe doma policija, onda ih još doma tata i 

mama našpotaju, tu smo gdje jesmo, nažalost, morao sam to reći. 

D. Kišić – Sve skupa Vas pozdravljam, gđa Kundija Gradiček mi je uzela pitanje, naravno da 

je jako aktualno, čitamo, pratimo, pa samo možda jedna mala digresija vezano uz 

širokopojasni internet, i načelnik je sam rekao i bojim se da ne bude to samo tako prošlo, biti 

će tu svega i svačega i baš me zabrinjava ova činjenica i ta nova grupacija koja se stvorila, a 

stvari definitivno nisu riješene, silna sredstva su uložena u toj cijeloj priči. Zato me zanimalo 

da li je već netko ali čujem da nije, znači sve je još ad acta, odnosno nije ad acta nego nije se s 

pravnoga aspekta ništa dogodilo. Naravno, reakcija postoji od izvođača, znači situacija je pad 

definitivno, da li ima opće naznaka, da li ima opće potencijala da zaživi ova njihova priča 

nove grupacije, ja se bojim da ne, ne znam da li imate kakvih dodatnih informacija to me bilo 

zanimalo. 
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Načelnik – Da, vezano uz to isto, a to je i isto pitala gđa Kundija Gradiček, nije mi samo jasno 

i poznata informacija od kuda njihova tolika sigurnost da bude to prošlo, jer nismo mi 

bezveze išli u konzorcij sa nositeljem Donja Voća. Grad Lepoglava je daleko razvijeniji, i 

samim time ima daleko manje bodova kod evaluacije, zato smo mi išli sa Donjom Voćom 

koja je lokalna jedinica. Kako bude to njima prošlo, i to po ovom drugom modelu, na koji se 

mi namjerno nismo prijavljivali, to je još x drugih pitanja, a ovo je inače vama za informaciju 

peti projekt širokopojasnog interneta u koji grad Lepoglava ulazi. Od ovih prvih četiri nije 

bilo ništa. „Živi bili pa vidjeli“.  Ono što smo mi bili napravili to sam spomenuo ranije i na 

ovim prijašnjim sjednicama, dobili ste jučer ovaj popis prijavljenih projekata, dakle u drugom 

mjesecu ove godine smo prijavili projekt „Pametno selo“ transformacija ruralnih područja u 

korištenju digitalnih i komunikacijskih tehnologija, gdje mi planirano projektirati tim 

sredstvima vlastitu širokopojasnu mrežu, ukoliko nam se ta sredstva odobre. Isto to je 

napravila i Općina Petrijanec i Općina Vinica, koja je ipak evo čudnim razlogom upala u taj 

konzorcij. Tako da onda ne ovisimo o ničemu i da je mreža naša. 

Predsjednik – Postoji sad situacija što se tiče širokopojasnog interneta, da se sad nadovežem. 

Potrošili smo 280 tisuća kuna za jednog. Potrošili smo novce poreznih obveznika, i sad to više 

nije bitno i sad idemo opet istu cifru trošiti, za stvar koja je potpuno ista, idemo opet u 

postupak od dvije godine, s tim više da kod prijavljivanja bilo kojeg EU projekta u prijavnici, 

a to zna pročelnica i  znaju ljudi koji su se bavili prijavljivanjem projekata, jedna od točaka je 

da nemate ni jedan loše provedeni EU projekt, pa ste onda prihvatljivi prijavitelji, ako imate 

to, e onda niste prihvatljivi prijavitelji. Bojim se da u slučaju tužbe, a koja bude krenula, ono 

što ste pitali da li smo dobili tužbe za odštetni zahtjev, nismo dobili, ali smo dobili načelnik i 

ja kao predsjednik vijeća, obavijest od odvjetničkog ureda da oni traže da se uvedu u posao od 

načelnice tj. od nadzora voditelja projekta i tako dalje. U slučaju da se to ne dogodi da budu 

oni prisiljeni primijeniti druge mjere i sigurno kad budu rokovi istekli, oni budu to napravili, 

da li bude to na jesen ili bude to krajem godine, ali to bude se dogodilo. 

D. Kišić - Jedno kratko pitanje još komunalne naravi, imam upit od jednog sumještana iz 

Brodarevca, ali čujem načelniče da te kontaktirao. Tamo ima jedan put oko 150 m koji je jako 

utonuo uslijed kamionskog prijevoza šumarije, kakva je uopće tu situacija, da li ste pogledali 

tu priču, te imali tu šanse da se to sanira jer koliko čujem ima problema s prometom. 

Načelnik - Da, gore je jedan vlasnik šume, s kojim smo se čuli i zajedno sa pilanom koja 

odvozi te trupce, prodao je šumu i naravno sad pilana dolazi po drvni materijal i odvozi ga s 

malo većim kamionima koji nisu baš predviđeni za takvu cestu. Vlasnika pilane smo 

kontaktirali i morat će promijeniti vozilo. 

D. Kišić - Trebaju  sanirati napravljenu štetu. 

Načelnik – Apsolutno. 

R. Podbojec – Mene interesira, evo sad ne tako dugo se asfaltirala ova dionica tu prema crkvi 

gore, da li imate kakve konkretne informacije od izvođača radova, što je sa ostalim, ovaj dio 

tu u Čalincu gore i ostalo što treba još treba riješiti po općini. 

Načelnik – Da, napravljena je, zapravo pokrpali su tu gdje su bile rupe i sad bi trebao ići asfalt 

po cijeloj širini i duljini  gdje su bili raskopali, kad to bude točno ne mogu vam reći jer ovisi o 

Tegri, ja ih isto silim, vodogradnju da ih dopelaju tu i da to potegnu, ali ne mogu vam reći, ja 

se nadam da ovaj tjedan.  

S. Cerjan – Imam ja pitanje, vezano na autobusno ugibalište, sad se pojavio još jedan zahtjev 

odnosno prijedlog mještana da se razmotri mogućnost autobusnog ugibališta kod škole, dakle 

automatski se vežemo na ovo dolje na Gredi na rotoru gdje djeca čekaju autobus, sjede na 

cesti i točno na početku rotora, na ulazu u rotor. Dakle, očito nam je gorući problem ta 

autobusna ugibališta, da li će se moći išta učiniti, da li sad ove godine ili iduće godine, da li se 

to može staviti u nekakva razmišljanja u nekakav plan. Dakle, imamo Biljevec što sam zadnji 

put postavila pitanje, sad postavljam pitanje za Čalinec kod škole i vidim da je Korenjak u 
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izradi, odnosno da je u postupku i naravno moje pitanje zašto kod rotora na cesti, sjede i 

čekaju autobus da li se to može regulirati na neki način kroz pomicanje, ne znam tog nazovi 

autobusnog stajališta, jer na koncu konca autobus stane ispred ulaza u rotor i kipa ljude, što 

nije niti po propisu, a nije niti po sigurnosti ispravno. 

Načelnik – Ovo tamo gdje oni stoje, to je zapravo čestica od hrvatskih cesta i suglasnost 

trebaju dati Hrvatske ceste. Mi smo dali zadnji tjedan elaborat zbog prometnih znakova, i 

između ostalog i to je unutra 

S. Cerjan – To govorite za Čalinec ili za Gredu? 

Načelni – Za Gredu. Jako je nezgodno tamo uopće bilo što projektirati, a kamoli postaviti 

autobusno ugibalište jer opet policija mora dati svoje zeleno svjetlo da to odgovara onim 

propisima gdje se može postaviti. 

S. Cerjan – Ne mora opće biti tamo, treba zabraniti da sjede na cesti i da autobus na ulazu u 

rotor zaustavlja promet. On nema pravo uopće na ulazu u rotor stati.  

Načelnik – Dobro. Mislim da je to manji problem od činjenice da djeca stoje na cesti. 

S. Cerjan – To znamo već godinama, ali ovo je sad veći problem, jer oni do sad su svi navikli 

stajati na cesti, a sad posebno na ulazu u rotor stajati, to je pitanje kad će se nekome nešto 

desiti. 

Načelnik – Razgovarati ćemo s hrvatskim cestama i po pitanju tog elaborata i te situacije, 

neka daju nekakvi prijedlog da se to tamo sredi, jer tamo su privatna zemljišta i zemljišta od 

Hrvatskih cesta, da bi se nekakvo propisno ugibalište moglo tamo postaviti i na taj način 

povećati sigurnost sudionika prometa na cesti. Ono što mogu obećati, mogu razgovarati i 

vidjeti mogućnosti, da li bude i gdje bude to ovisi o Hrvatskim cestama i o policiji, koji na 

kraju krajeva daju zeleno svjetlo.   

S. Cerjan – Dobro, ja predlažem da se uputi i dopis, apel da zabrane svim autobusima na 

ulazu u rotor zaustavljanje i skupljanje putnika. Neka ih skupljaju negdje prije, ako je baš 

takva sila ili neka ih skupljaju poslije rotora, ali nikako na ulazu u rotor bar dotle dok se ne 

riješi pitanje nekakvog stajališta ili nečega, to ne bi se smjelo dešavati da autobus staje na 

ulazu u rotor. Trebalo bi uputiti apel da svojim vozačima to zabrani. To je jedno pitanje, ovo u 

vezi Čalinca škole da li tu postoji nekakva mogućnost da se razmišlja o stajalištu? 

Načelnik – U Čalincu kod škole ćemo krenuti u sanaciju klizišta i opće uređenje onog tamo 

zemljišta od praktički ulaza u područje školskog dvorišta, tako da budemo onaj dio tamo malo 

bolje uredili da mogu i auti prolaziti i da može autobus stajati i djeca izlaziti van iz autobusa. 

S. Cerjan – Koliko čujem da osoblje dućana ne dozvoljava praktički da djeca tamo čekaju 

autobus, da ona smetaju kupcima i posebno dok kiša pada, oni se žele skloniti. 

Načelnik – Pa to da li dozvoljavaju ili ne, svaki put kad sam ja došao dolje i prošao, klinci su 

bili tamo. 

S. Cerjan – Oni jesu tamo, ali to ne znači da osoblje nije reagiralo na to. Moje drugo pitanje je 

križ dolje kod dvorca. Dolaze nam 5. kolovoz, Oluja, i branitelji su me zamolili da apeliram 

na općinu da se taj križ do Oluje sredi, dakle treba ga ispjeskariti, treba ga pobojati. Sad smo 

nedugo bili dolje kod tog križa, svi smo se poslikali ali stvarno, križ nije baš za gledati, bilo bi 

dobro da se sad povodom dana Oluje, da se to ipak sredi, u nadležnosti je Općine, s obzirom 

da je to spomenik, da se to na neki način, jer ga je Općina podigla, pretpostavljam, pa onda ga 

Općina treba i održavati. Da li me slušate?  

Načelnik – Da, da, kako ne. 

S. Cerjan – Pa mislila sam, tako sam stekla dojam kad se došaptavate, dakle tamo piše da je 

Općina ga podigla, pa onda, pitam, znam da su branitelji kosili i održavali i u par navrata. 

Pitam da li postoji mogućnost da se taj križ uredi do dana Oluje i okoliš naravno, od strane 

Općine. 

Načelnik – Pa gledajte, taj križ koliko je meni bilo poznato je bio prije na općinskom 

zemljištu i onda je općina prodala to zemljište. 
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S. Cerjan – Kome? 

Načelnik – Pa na čijem je zemljištu? 

S. Cerjan – Ne znam, pitam. 

Načelnik – Pa, od Pongratza. 

S. Cerjan – To sam pretpostavljala. Znači, kažete bilo je na Općinskom zemljištu, onda je 

znači Općina prodala to Pongratzu? Jel, tako?  

Načelnik – Da. Pongratz, odnosno njegovi zaposlenici uređuju okoliš svoje čestice i tu nema 

nikakvog problema. Što se tiče uređenja križa, ne znam, meni nisu ništa rekli oko toga. 

S. Cerjan – Evo meni su rekli, zato ja prenašam. 

Načelnik – Ja ću njih pitati.  

S. Cerjan – Ja prenašam, postavljam to pitanje bez obzira da li su rekli, da li nisu rekli, križ 

jako ružno izgleda, a evo nedugo su bile objavljene slike povodom Dana antifašističke borbe, 

kad ste obilazili te križeve, stvarno ne mogu primijetiti da je ijedan križ na području Općine 

uređen. Obrasli su mahovinom, crni, sivi, svakakvi. Nije dovoljno pokloniti se križu, mislim 

da križ treba biti i uređen. 

Načelnik – Pa ja ne bi opće kritički tako pristupio, ja nisam stekao taj dojam da je baš tako 

jako taj križ ne uređeni. Budemo pogledali. 

S. Cerjan – Ja sam stekla dojam, da je i ovaj kod dvorca takav, sivi je, nekad je bio lijepi, ali i 

ovi ostali  križevi na Korenjaku, odnosno spomenici, ne znam kud ste to sve hodali, stvarno 

jako loše izgledaju. U Cerju je jedan spomenik da je to zbilja isto jako loše. 

Načelnik – Spomenike antifašističkim borbama imamo u nekakvom planu početi uređivati 

iduće godine, to se slažem malo jesu neodržavani, na kraju krajeva, ali mislim da ih čak ni 

Općina nije podizala, ali nema veze. Predvidjeti ćemo u proračunu sljedeće godine nekakva 

sredstva da se to uredi. Križ kod dvorca nije tako, ne bi rekao da je tako loš, jer iz Vašeg 

izlaganja ispad da je pred raspadanjem, a nije tako. A što se tiče njega samoga, mi ga mislimo 

izmjestiti na novi dio groblja, kada bude to moguće, da više  ne bude dolje. 

S. Cerjan – Dobro, ali kažem da li postoji mogućnost da se to do Oluje riješi. 

Načelnik – Mogućnost postoji. O tome ćemo razgovarati s braniteljima.  

Predsjednik – Općina Maruševec je zajedno s braniteljima podigla taj križ, najprije je Općina 

Maruševec kupila zemljište od privatnog vlasnika, napravila na tome križ i nakon toga 

prodala sve zajedno privatnom vlasniku.  

S. Cerjan – Taj križ je po tome u vlasništvu tog privatnog vlasnika? 

Predsjednik – Tako je, to je prva stvar. Druga stvar branitelji su se počeli okupljati kod tog 

križa prije četiri godine kad sam ih ja pitao da li oni znaju da imaju križ kod dvorca, znate li 

kolika je trava do prije četiri godine bila kod tog križa? 

Cerjan – A tko je taj privatni vlasnik čije je zemljište? 

Predsjednik – Pongratz. 

S. Cerjan – Znači Pongratzu je prodano. 

J. Kundija Gradiček – A kad je to prodano? 

D. Korpar- Pa ne znam, trebalo bi pogledati, znači to zemljište je bilo kupljeno od g. Pižete iz 

Maruševca baš u svrhu podizanja tog križa, nakon što je dvorac proglašen Pongratzovim, 

Općina je prodala to zemljište Pongratzu, s time da  postoji jedna klauzula u tom Ugovoru, 

znači nije mu prodani križ, znači križ je i dalje vlasništvo Općine, nego je preuzeta obveza da 

će se taj križ izmjestiti kad se nađe prikladna lokacija, to je jedna klauzula iz Ugovora o 

prodaji zemljišta Pongratzu. 

S. Cerjan – Drugim riječima, on je dozvolio da križ bude na njegovom zemljištu.  

D. Korpar – Da, ali uz obvezu da ga Općina izseli. 

S. Cerjan – Znači, Općina je vlasnik križa. 

D. Korpar – Tako je, ali ga mora izmjestiti, preuzela je obvezu. 

S. Cerjan – Znači Općina treba održavati križ? 



 

6 

 

 

Predsjednik – Ok, ali onda su prije dvije godine, isto tak prije Oluje branitelji odlučili da budu 

oni križ pobojali, ali znate na koji način da su negdje nabavili boju s kojom se bojaju crte po 

cesti. Ja sam rekao da to ne bude dobro, da će se na tome napraviti veća šteta nego korist, ali 

njihova je odluka bila da budu oni to prefarbali, i sad vidite kakav je. To je znači ispucalo, to 

se ljušti i sad bude trebalo jako dobro vidjeti kako to skinuti s toga, da bi se križ natrag 

pobojao tako kako bi to trebalo biti. I slažem se s načelnikom da budemo razgovarali sa 

braniteljima i našli sigurno najbolje rješenje. 

S. Cerjan – Ja predlažem da se načelnik čuje i da razgovara s g. Jožom i da se proba to riješiti. 

I još ako dozvolite, treće pitanje samo, čisto nije pitanje nego informacija kako stojimo s 

turističkom zajednicom, tko je postao direktor i kako funkcionira ono što smo izglasali na 

Općinskom vijeću? 

Načelnik – Što se tiče turističke zajednice mislim da je odabrana jedna gospođa, nismo se 

upoznali još zasad, ono što i kako imam informacije da je turistička zajednica počela obilaziti 

Općine, razgovarati sa predstavnicima udruga, između ostalog bili su i tu kod mene vezano za 

programski sadržaj za nekakvu turističku ponudu koju može svaka općina ponuditi, da sastave 

nekakvi godišnji plan, da se poslože termini i da vide što bi se onda radilo i na koji način bi se 

to onda moglo promovirati. Oni su se prijavili  na projekt Ministarstva turizma za nekakve 

pametne klupe su bile u pitanju i tu su tražili našu suglasnost i suglasnosti ostalih općina, i mi 

smo im suglasnost dali i sad čekamo rezultate natječaja. Ona sredstva koja su bila predviđena 

u proračunu za osnivanje to smo im isplatili, a oni se misle usmjeriti na natječaje raspisane od 

strane Ministarstva turizma i događaje koje bi eventualno mogli organizirati i nekakvih 

materijala koje bi mogli onda dijeliti okolo, jer naravno i dani općina i naša etno kuća i ostale 

manifestacije koje su u sklopu drugih općina na našem području. 

S. Cerjan – Znači praktički nakon imenovanja direktora nije im se našlo shodno da taj direktor 

osnivače sazove i da ih obavijesti o nečemu, ne znam. Predsjednik je tko, načelnik Cestice? Je 

li tako? 

Načelnik – Da, on je predsjednik, ali mislim da su se čak i sazvali neki sastanci njihovih tijela 

unutar turističke zajednice, ali s obzirom da ja nisam član, vjerojatno me zato  nisu zvali. 

R. Podbojec – Nema veze. 

Načelnik – Ono što ste Vi mene pitali g. Podbojec zašto nije sjedište u  našoj općini, ja sam to 

tražio pa možda to nije nekome sjelo. 

R. Podbojec – Ali najviše novaca Maruševec izdvaja  

Načelnik – Zato jer smo najveći, da. 

S. Cerjan – I mi smo osnivači između ostalog. 

Načelnik – Koliko sam čuo nisu niti drugi načelnici upoznati, ali 

S. Cerjan – Pa to onda baš i nije lijepo da izdvajamo novce, a da istovremeno ne znamo što 

sad ta turistička zajednica ima u planu. 

Načelnik – Prošlo je od tog izdvajanja novaca tek 6 ili 7 mjeseci, ja ipak ne bi bio toliko 

kritičan, vjerujem da će kad se stvari poslože, da će doći i da će prezentirati plan koji misle 

realizirati, kako i na koji način misle, vjerujem da bude sve posloženo. 

S. Cerjan – Mislim da bi trebali biti kritični, …. 

Načelnik -Ja mislim da ne bi. 

Cerjan – 6-7 mjeseci netko će primati tu plaću, ili je primao ili dobio naknadu ili bilo što, sad 

taj direktor ima pravo na plaću pretpostavljam, bilo bi dobro da znamo u što ulažemo, tako da, 

možemo čekati još 6-7 mjeseci ali je pitanje ako  nisu do sad nakon izbora direktora, barem da 

se upoznate, da su sazvali nekakav sastanak. Dobro, to ću pitanje isto postaviti na idućoj 

sjednici, da vidimo što su oni izmislili ako ne onda ću inzistirati na tome da se predsjednika 

turističke zajednice upita zašto nas se ignorira kao neku općinu koja najviše ulaže u turističku 

zajednicu.  
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Načelnik – Apsolutno. 

T. Kelemen – Sad dok ste spomenuli g. Pongratza, dvorac, spomenik i to, bili ste nešto 

govorili da ste se čuli i da budete išli gore na nekakvi sastanak s g. Pongratzom? 

Načelnik – Da.  G. Pongratz je prije tjedan-dva bio tu i organizirao je sastanak kod dvorca. Na 

tom sastanku smo bili direktor Markom-a, ja i naš konzultant vezano za krajnje viđenje 

razvoja, odnosno opće što on planira napraviti s tim dvorcem. Budući da je Ministarstvo 

kulture raspisalo, odnosno stavilo jedan natječaj na savjetovanje, u trećem kvartalu ove 

godine bi se trebao taj natječaj raspisati i gdje bi se onda g. Pongratz, budući da je vlasnik 

dvorca mogao i prijaviti. Radi se o nekakvim minimalnim sredstvima za prijavu od milijun 

eura. Koliko sam vidio i čuo s našim konzultantom, mislim da su se dogovorili čak da ga i on 

počne pratiti, da mu priprema i daje mu savjete vezane za tu prijavu, ono što g. Pongratz želi 

jest da stavi dvorac da bude aktivan, odnosno da doprinosi turističkoj ponudi naše općine i da 

ga za početak otvori barem na dva dana kroz tjedan. Ono što je preduvjet da bi on mogao 

raditi je naravno sve komunalije da budu ispravne i da mu po mogućnosti instalacije budu po 

cijelom dvorcu u funkciji i naravno da ima vodu. Budući da su vodu ugasili prije x godina kad 

su dobili veliki račun, i tu smo naravno mi se ponudili za suradnju, načelno je dogovoreno kad 

se stvore uvjeti, da nađu šahtovi, da se vidi gdje se može iskopati, da se opet vrati voda u 

dvorac, da se osposobe WC-eji, a ono što on misli u narednom vremenu još do kraja godine, 

urediti okoliš da to bude mjesto prigodno za vjenčanja, s obzirom da je to sad „in“. Ali da bi 

vi tamo skupili 200-tinjak ili 300-tinjak ljudi, vi morate njima osim, ne znam nekakvog šatora 

i mjesta za vjenčanje, ponuditi i nešto što ima veze s dvorcem. I tu bi trebale ići te nekakve 

investicije u tim nekakvim minimalnim omjerima od milijun eura koje se tiču uređenja 

dvorca, znači svih tih instalacija, da ljudi uopće mogu unutra ići i biti nekakvo vrijeme. To je 

što se tiče dvorca. Nakon dugo vremena drago mi je da je odlučio dvorac stavi u funkciju i 

nadam se da u skorijem vremenu bude otvoren. 

M. Fatiga – Također sam htio se osvrnuti na pitanje dvorca, mogu samo još napomenuti ono 

što nisam čuo tu. Da li ta šuma koja je u razvoju, nazovimo to tako, koja je također u 

vlasništvu Pongratza koja sprječava pogled prema dvorcu, koji je godinama bio centar Općine 

Maruševec i još uvijek je. Da li možemo uvjetovati da se to isto s vremenom makne i da 

imamo mogućnost pogleda prema dvorcu. Znači radi se o šumi uz cestu.  

Načelnik – Mi možemo razgovarati s njim.  

M. Fatiga – Onaj dio ograde njegove i svega skupa, to je jedno ruglo, to više nije naravno niti 

ograda koja bi sprječavala nekoga, ne znam da li tu ima kakvih pomaka u vezi toga, da li će to 

biti sve riješeno. 

Načelnik – Da. Vezano za ogradu to smo isto bili razgovarali, on se slaže da to nije dostojna 

ograda jednoga dvorca. To je u nekakvom planu da se uredi, da to bude reprezentativno kako 

bi trebalo biti za jedan dvorac, ali mislim da to budu i ljudi koji budu tamo dolazili i to 

prepoznali. Tako da ima to u planu, a kad to bude. 

M. Fatiga - Drago mi je što čujem da se bude to pokrenulo. 

T. Kelemen – Za transparentnost čujem da ste dobili, bili su komentari po fejsu, to isto 

možemo malo prokomentirati. Mislim, neki red bi se možda trebao znati, opet evo mislim da 

nije u redu takve komentare pisati, ali opet to je moje mišljenje, pa čisto možda malo da 

prokomentiramo to. 

Načelnik - Mislite na komentar gospođe Cerjan? 

T. Kelemen – Pa, ja vidim tisuću komentara, uvijek se suzdržavam, ne želim se zakapati, opet 

nešto pisati jer mislim da nema smisla i nema potrebe, ali mislim da to nije u redu i čisto da 

malo prokomentiramo. 

S. Cerjan – Ja sam iznijela svoje mišljenje na svojem profilu, prema tome ne vidim razloga, 

meni je smiješna ta transparentnost i ne moram se nikome opravdavati jer tih pet točaka za 
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koje su manje-više sve općine, izuzev rijetkih dobile peticu, zato jer to je sve zakonska 

obaveza. Ali, nije to komentar to sa strane Ministarstva financija izvučen, to će potvrditi i 

načelnik, ja sam samo, načelnik je rekao da je to dokaz kvalitete, to nije dokaz kvalitete. 

Znači to nije točno jer to ne znači da je naša općina transparentna ako smo mi na mrežnim 

stranicama općine objavili ono što smo dužni po zakonu objaviti i što su nam dali po naputku 

Ministarstva, i tako dalje, a odgovornost sama je nešto drugo i transparentnost je nešto drugo. 

Znači ova transparentnost za koju smo mi dobili tu famoznu peticu, ne hvalimo se samo mi, 

hvale se i drugi mnogo veći, ali treba znati malo dublje ući u problem i onda znati što govori 

ta transparentnost. Jer naravno treba pročitati Zakon o proračunu, treba pročitati niz drugih 

zakona, Zakon o pravu na pristup informacijama kojim se regulira da su to dokumenti koji se 

moraju objaviti, za to smo  mi dobili. Recimo uzmimo na primjer grad Novi Marof koji dobio 

trojku i nikom ništa, i što se tome desilo, to je samo jedan statistički podatak i to je to i sad se 

mi hvalimo, to nije odraz kvalitete. 

M. Blažunaj – Znači u pravilu, ako je to zakonska obaveza, Novi Marof nije dobio peticu, 

znači da nisu poštovali zakon da bi dobili maksimalnu ocjenu. 

S. Cerjan – To nema veze sa ocjenom. 

M. Blažunaj – Su poštovali ili nisu? 

S. Cerjan – To nema veze sa ocjenom. Nisu poštivali zakonom određene, sad ne znam točno 

koje su, nisam zapamtila koje su to, te dvije točke koje oni nisu objavili,. Jer neke točke se 

odnose na primjenu zakona, a neke točke, evo neka me načelnik ispravi ako krivo govorim, su 

napuci Uredbe Ministarstva financija, ne znam recite mi koja već. Ali što se tiče Zakona o 

pravu na pristup informacija dužni smo objaviti te podatke ili barem dio podataka. I sad 

kažem nisam ulazila u to što Marof nije objavio. 

M. Blažunaj – A trebali su? 

S. Cerjan - Trebali su ono što je prema zakonu, ali kažem pet točaka, vidi se da niste ušli u 

samu srž toga. Dakle, pet točaka se ocjenjuje, od toga su tri čini mi se zakonske, a dvije su po 

naputku, ispravite me ako ne govorim dobro. Znači treba ući u srž nešto pročitati pa onda 

dalje komentirati. I ovo je meni opće smješno govoriti o nekakvoj transparentnosti, sad ćemo 

vidjeti koliko smo transparentni kad budemo raspravljali o rebalansu. To je samo činjenica da 

li je objavljeno na mrežnoj stranici i to smo morali, i to je u redu i svaka čast našim službama 

koje su to odradile, ali to ne znači da je proračun transparentan. 

Predsjednik – Prije pet godina kad smo krenuli svi skupa ganjati tu transparentnost, kad smo 

krenuli objavljivati dokumente na našim stranicama, znate koliko je općina u našem 

susjedstvu bilo koje su dobile jedinicu. Znači da smo došli do tog da to objavljujemo i ono što 

trebamo, i tako dalje. Transparentnost isto u jednom obliku, dapače. 

Načelnik – Tomica, nemojte očekivati da će nas gospođa Cerjan oko bilo čega pohvaliti i to 

odmah u startu, načelnika pogotovo. I to vidimo sad u zadnjih godinu dana. Što se tiče 

Ministarstva financija i državne revizije, u onom komentaru, ne znam kako je baš taj dio 

zaboravila spomenuti. Znači zadnjih pet godina, mi smo imali ne znam kojih sve kontrola, 

inspekcija, revizija i Bog te pitaj čega sve ne. Je li bilo kakvih kazni? Nije.  

S. Cerjan – Ali nepravilnosti je bilo. 

Načelnik – A kako bi bilo  da je bilo kazni? Što bi onda tek bilo? 

S. Cerjan – Ali nepravilnosti je bilo. 

Načelnik - Gospođo Cerjan, mislim, kultura i moral meni nalaže da Vas slušam što govorite 

bilo to pametno ili manje pametno, pa Vas isto molim da i Vi isto poštujete to. 

Transparentnost instituta za javne financije je samo kruna svega ovoga što radimo. Znači ako 

Novi Marof, Bednja, Ljubešćica, pazi HDZ-ove općine, ne objave sve dokumente, to je ok, to 

je kvaliteta. A mi objavimo sve dokumente i još nas pročešlja državna revizija i Ministarstvo 

financija i sad šok, nema  nikakvih kazni. Užas! I ne daj Bože da se pohvalimo da je nešto 

dobroga napravljeno. Što se imamo hvaliti? Pa da li budete onda rekli svom gradonačelniku 
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zašto je stalno u zadnjih sedam godina od mjerenja, ocjena grada Novog Marofa između dva i 

tri. Ja se sad ne naslađujem, ja znam da gospodin Jenkač je i gradonačelnik i saborski 

zastupnik i normalno da se ne stigne s time baviti, niti bi se trebao iskreno. Ali hvala Bogu 

ima gradsku upravu ima bar jedanput veću nego Općina Maruševec. Znači saborski zastupnik 

koji donosi zakone, a onda ih se kao gradonačelnik ne pridržava, pa možda bi to trebali 

pohvaliti, tome bi trebali pljeskati kad već svojoj općini ne plješćemo. Ako je to u redu, pa 

mislim ok, ali ako je načelnik za to kriv, super. Samo isto gospođo Cerjan da baš Vi prozivate 

od svih, mislim. 

S. Cerjan – Oprostite ja sam vijećnik i ne dozvoljavam da se uopće raspravlja o tome što sam 

ja na mojem profilu na facebook-u napisala, dobro?! I u  mojoj grupi. 

Načelnik – A to je Vaša grupa? Onda ok. 

S. Cerjan – Tako je! 

Načelnik – Onda sad znamo. Znači ona grupa na facebook-u, famozna, koja je osvanula prije 

izbora, naravno za mještane tobože, je grupa od gospođe Cerjan. 

S. Cerjan – Pa to svi znaju. 

Načelnik – HDZ-ovska grupa. 

S. Cerjan – Pa to svi znaju. A vi svi koji smatrate da ta grupa ne vrijedi, izađite iz nje. Da 

mene netko proziva zašto sam ja nešto napisala. Samo  malo, vijećnik sam, imam pravo reći. 

Da mene se sad tu proziva zašto bi ja trebala sad pljeskati jer sam iznijela svoje mišljenje. To 

načelniče, sad što ste rekli da nisam nikad, niti da ću pohvaliti, pročitajte si ovaj prethodni 

zapisnik kojeg ćemo sada usvajati, gdje sam pohvalila vas dvojicu u vezi naših sportaša koji 

su dobili priznanja, ne znam, učenike i tako dalje. 

Načelnik – Na Vašu inicijativu? 

S. Cerjan – Na moju inicijativu jer nigdje to niste rekli. Do sad godinama se nije ništa davalo i 

sad najedanput ste vi to, ok, neka vam bude. Nisam se nigdje pohvalila da je to  moja 

inicijativa, osim što piše uz zapisniku. I napisala sam i to je ušlo u zapisnik i hvala Vam na 

tome. Ja ću uvijek pohvaliti ako smatram i to je moje mišljenje da je nešto dobro. I nemojte 

misliti zato što smo u suprotnim strankama da neću pohvaliti. Uvijek sam realna i uvijek 

govorim argumentirano. I ne želim da me se proziva zbog toga što se piše po facebook-u jer je 

ovo sjednica Općinskog vijeća, a ne facebook stranica. A posebno da plješćem. Sramota. 

Predsjednik – Fejs i ostalo, idemo na dnevni red. 

S. Cerjan – Pa bilo bi pametno predsjedniče! 

Načelnik – Pa, ja ne znam zašto ste se gospođo Cerjan toliko uzbudili oko toga, ja ne znam. 

Znači godinu dana mi se ljudi javljaju, mislim, opće nebitno i ne reagiram ništa, opće. 

S. Cerjan – Pa vidimo da ne reagirate. 

Načelnik – Pa zato, mislim, gospođo Cerjan. Niste… Ljudi su na kraju krajeva rekli što misle 

na izborima. 

S. Cerjan – Pa naravno da su rekli. Vidjet ćemo što će reći uskoro. 

 

 

Predsjednik je za sjednicu predložio slijedeći 

 

 

                                                                 DNEVNI RED 

1. Usvajanje zapisnika sa 11. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 13. 

travnja 2022.g. 

2. Donošenje Odluke o 1. Izmjenama i dopunama Proračuna Općine Maruševec za 2022. 

godinu sa projekcijama za 2023. godinu i 2024. godinu 

3. Donošenje 1. izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture na 

području Općine Maruševec za 2022. godinu 
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području Općine Maruševec za 2022. godinu 

5. Donošenje Programa potpora u poljoprivredi Općine Maruševec za 2022. godinu 
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strategije i komunikacijskog akcijskog plana Strategije razvoja urbanog područja 

Varaždin 

 

Općinsko vijeće jednoglasno je prihvatilo predloženi dnevni red. 

 

 

 

Točka 1. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

ZAKLJUČAK 

Usvaja se zapisnik sa 11. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 13. travnja 

2022. godine. 

 

 

 

Točka  2. 

Načelnik – Poštovani svi, u materijalima ste dobili  1. izmjene i dopune Proračuna za ovu 

godinu. Jer sam to već rekao prije nove godine, da nismo imali nikakvih konkretnih 

informacija vezano za natječaje, za projekte kad će biti raspisani. U međuvremenu početkom 

godine su Ministarstva i Fondovi raspisali natječaje, gdje smo se prijavili s pripremljenim 

projektima i koje smo još trebali pripremiti, odradili. Neki su odobreni, a neki su još uvijek u 

evaluaciji i da bismo mogli ove koji su nam odobreni provesti, morali smo naravno staviti ih u 

proračun. Proračun se za nekoliko postotaka povećao. U međuvremenu smo i dobili 

informaciju o povratu poreza, tu stavku smo korigirali, a i one projekte, stavke koje su bile u 

proračunu smo, doduše i neke povećali, ovisno o realnosti kad će i da li će oni biti ili neće biti 

provedeni ove godine. Vjerujem da ste uz proračun pogledali i obrazloženje, za pitanja stojim 

na raspolaganju. 

Predsjednik – Hvala, načelniče, otvaram raspravu o točci izmjene i dopune proračuna. 

D. Kišić – Pa, evo nekoliko rečenica, komentara vezano na ovaj rebalans proračuna, jest da je 

sad to visina nekih 28 milijuna odnosno 29 milijuna kuna i to je jako izgleda na neki način 

bombastično. Ali naravno proračun je skup želja, znate i sami i daj Bože da se puno toga 

ostvari, ali naravno, zato i jesu rebalansi, izmjene proračuna da se neke stvari korigiraju. 

Samo komentar jedan, veseli činjenica da se povećava izvorni dio proračuna, dakle prije 

svega porez na dohodak, nekih 10 milijuna kuna koliko sam uspio pročitati, očekuje se 
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povećanje i ove godine, pa me čak zanima da li imate informaciju kolika je stopa 

nezaposlenosti sad trenutno u Maruševcu. Naravno, vidim da su sredstva, dobar dio tih 

sredstava usmjerena u Mjesne odbore, one projekte koji su planirani i koji budu se vjerojatno i 

ostvarili. Možda samo jedna digresija jedan lapsus, to je kod obrazloženja izmjena i dopuna 

proračuna na stranici 3, baš ovaj prihod od poreza povećava se, piše, pročitajte imate tu, 

Anica ti si to pisala,  394.200,00 znači za 7,27%, nije 7,27% nego piše gore na tablici 3,99%, 

to je jedan lapsus, greška. Treća stranica kod obrazloženja, dakle vidite to, na tabeli se vidi da 

je prihod od poreza kojega sam malo prije spomenuo, porast 3,99%, a tu u obrazloženju piše 

7,27%. 

A. Vincek – Ne slažem se, grupa 6.1, strana 2, prihodi od poreza, skupina 61, pratite koliko 

Vam piše 103,99. 

D. Kišić – Govorim o postocima promjena, 3,99 , dolje piše ako vidite 7,27 samo treba 

promijeniti. 

A. Vincek – 7,27 je ukupni prihod poslovanja, a porezni su 3,99. 

D. Kišić – Ispod te tabele Anice, prihodi od poreza povećavaju se za 394.200,00 tj. za 7,27%, 

a nije 7,27% nego je 3,99%, piše u tabeli gore. 

Vincek – Dobro to je u redu, prihvaćam, hvala. 

D. Kišić – Ništa strašnoga ali evo. To je to. 

J. Kundija Gradiček – Imam tu nekoliko pitanja samo, neke stavke. Strana 13, konto 323998 

to je nova stavka od 80.000,00 kn ostala nespomenuta, usluge transporta, montaže i slično, na 

što se to odnosi? 

Načelnik – To se odnosi na usluge Markom-a koje koristimo kod postavljanja bine, kod 

slaganja šatora, premještanja stolova i stolica za manifestacije. 

J. Kundija Gradiček – To nismo do sad imali taj konto prošle godine, a kako smo to onda 

Markom-u plaćali, preko čega? 

Načelnik – Preko ostalih troškova. 

J. Kundija Gradiček – Aha, to ste sad otvorili novi konto.  

Načelnik – Da, da se vidi točno. 

A. Vincek – Da se imenuje. 

J. Kundija Gradiček – Naknade i nagrade učenicima ste smanjili za 15.000,00 kn. Mislim ajde 

ok, mislim nije ok, 40.000,00 kn mislim da nije na razini godine puno, sad zašto je došlo do 

toga smanjenja? Da li možete to prokomentirati? 

Načelnik – Da, zato jer je izlet koštao oko 25.000,00 kn i nagrade koje su bile podijeljene 

učenicima. 

J. Kundija Gradiček – Dobro, znači ove godine više ništa, znači slijedeće godine će biti. 

Načelnik – Pa da, da ih nagradimo. 

J. Kundija Gradiček – Znači niste potrošili ono što ste planirali, bolje da ste više potrošili. 

Načelnik – A da sam više potrošio, onda bi bilo zašto ste toliko potrošili?! 

J. Kundija Gradiček – Pa 40.000,00 kn ste planirali, toliko ste mogli i potrošiti. Zanima me 

ova stavka, strana 14 što se tiče sportske dvorane u Druškovcu, budući da je tu bilo 

500.000,00 kn iz izvora financiranja 11-ice, pa ste smanjili vidim tu na 400.000,00. Da li će tu 

ići neki drugi izvori financiranja pa se tu smanjilo, ili? 

Načelnik – Ne, sad je 7. mjesec, država odnosno ministarstvo misle raspisati natječaj gdje bi 

se dvorane prijavile u trećem kvartalu ove godine, kad se županija prijavi sa svojim 

dvoranama, kada prođe evaluacija, kad se donese odluka, kad se potpiše ugovor, kad se krene 

u javnu nabavu i kad se odabere izvođač i krene se s radovima, ja ne vjerujem da bude to ove 

godine. Znate i sami koliko ti svi postupci traju. 

J. Kundija Gradiček - Slijedeće, na toj istoj stranici što se tiče uređenja društvenih prostorija u 

unutrašnjosti u Druškovcu, to ste povećali za 50.000,00 kn, da li je to već krenulo, da li je 

napravljen troškovnik nekakvi? 
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Načelnik – Troškovnici i projekt samog uređenja je napravljen jer smo ga morali predati na 

natječaj LAG-a da bi ostvarili sufinanciranje 290.000,00 kn, mi smo krenuli, povećana je ta 

stavka samo iz razloga što se bojimo povećanja cijena. Oni troškovnici su bili napravljeni 

krajem godine.  

J. Kundija Gradiček – Sufinanciranje projekta „Pomoć u kući“, da li imamo veću potrebu za 

ili suradnja je to s nekim drugim općinama, budući da je tu sad s 33.000,00 na 83.000,00 

povećano, o čemu se tu radi, da li je tu veći broj korisnika? 

Načelnik – Prvo s projektom „Pomoć u kući“ krenuli smo zato jer država nije po završetku 

projekta „Zaželi“ odmah raspisala natječaj da bi se nastavio kontinuitet pomoći. U dogovoru s 

Gradskim društvom crvenog križa dogovorili smo se da ćemo dio troškova sufinancirati za 

gerontodomaćicu da pokriva korisnike koji su onda po završetku projekta praktički i izgubili 

pomoć. U među vremenu se javilo i Županijsko društvo crvenog križa s kojima smo također 

dogovorili suradnju u nešto manjoj količini odnosno iznosu, tako dugo dok se ne raspiše 

natječaj, odnosno dok se ne dobije projekt „Zaželi“, koji su i jedno i drugo društvo prijavili. 

J. Kundija Gradiček – U obrazloženju je navedeno, sad ne znam na kojoj je to stranici, cifra 

koja ide za obnovu raspela u Čalincu, znači povećava se za 65.000,00 kn, nije stvar što se 

bude raspelo obnovilo nego se to meni čini jako jako puno. Da li se to radi o ovom raspelu 

kod stare općine, ili? 

Načelnik – To je raspelo u raspadnom stanju, to je zaista raspelo u raspadnom stanju, em što 

nije dugo godina bilo obnovljeno i održavano je na minimalni način. Kad smo dovezli 

izvođača radova tamo da vidi, primio se za glavu. Ne mislimo toliko potrošiti, naravno, ako 

može biti čim jeftinije, bude čim jeftinije. Budemo uključili naravno Markom u pripremu 

same obnove ali bojim se da za 20.000,00 kn teško da bi mogli nešto napraviti, a da to bude 

konkretno.  

J. Kundija Gradiček – Nemam ja ništa protiv obnove, ali ovaj iznos. 

Načelnik – Nastojat ćemo da to bude puno manje. 

J. Kundija Gradiček – Uređenje ulaska u etno kuću, bilo je 150 sad je 200, to mi se isto čini, s 

obzirom da ograda nije baš nešto široka i onaj ulaz, da li imate već nekakvoga izvođača, 

troškovnik napravljeni? 

Načelnik – Ne, trebao bi doći drugi tjedan pogledati kad bi bilo najzgodnije, koliko bi bilo. To 

nije samo ograda nego uređenje cijeloga dvorišta. 

J. Kundija Gradiček – I još što mi je upalo u oko što se tiče mjesnih odbora, plin  u Jurketincu, 

povećanje za 18.000,00 kn, već smo to komentirali u izvršenju prošlogodišnjeg proračuna da 

su tamo ekstremno visoki računi. Mislim da to što se tiče u odnosu  na ostale mjesne odbore 

koji puno manje troše na režije. Pa onda još imamo nekakvo investicijsko održavanje čini mi 

se 30.000,00 kn. Da, opremanje s planiranih 12 još dignuto na 18, što se tu planira opremati 

ove godine i taj račun za plin je stvarno skup. 

Načelnik -  Došlo je do promjene, znate i sami cijena na tržištu, a i druga je tarifa. Ja se 

slažem s Vama da je malo veći iznos i to budemo vidjeli sa Termoplinom što možemo 

napraviti da se to smanji. Što se tiče opremanja, nabavljen je AVD uređaj kojega budemo 

postavili kod društvenog doma Jurketinec. 

J. Kundija Gradiček – Taj AVD nije vezan uz ovaj projekt koji je bio?  

Načelnik – Ne, jer smo mogli samo 2 uređaja nabaviti po projektu. 

J. Kundija Gradiček – Društveni dom Bikovec 50.000,00 kn? 

Načelnik – Ide uređenje unutarnjih prostorija, popunjavanje zidova, to smo bili direktor 

Kukec i ja sa predstavnicima mjesnog odbora da vidimo što možemo tamo napraviti. Da se 

skinu pločice, odnosno stave nove pločice, da se uredi unutrašnjost, rasvjetna tijela i grijalice. 

J. Kundija Gradiček – E, kad ste spomenuli rasvjetna tijela, rasvjeta na igralištu Donje 

Ladanje, sa 100 na 200 tisuća. 

Načelnik – Da, troškovnik je oko 190 tisuća kuna.  
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J. Kundija Gradiček – Tko je izvođač radova? 

Načelnik – Tko se javi na natječaj. 

J. Kundija Gradiček – Znači troškovnik je napravljeni.  

Načelnik – Troškovnik je napravljeni, projekt je prijavljen na Županijski nogometni savez i 

klub je ostvario sufinanciranje, a ostali dio pokrivamo mi. 

J. Kundija Gradiček – To su isto strašno visoke cijene. 

Načelnik – Da, nadamo se da sve te stavke ne budemo trošili kao luđaci jer imamo i drugih 

projekata koji su nam prioritetniji, neću reći bitniji. 

J. Kundija Gradiček – Bitno je izvršenje, to se sad sve tako naravno moralo posložiti. 

S. Cerjan - Ja sam htjela pitati na strani 12, 32321 konto, usluge tekućeg i investicijskog 

održavanja građevinskih objekata povećanje za 20.000,00 kn, da  mi se to objasni što je to? 

Načelnik – To se odnosi na društvene domove, koliko je bilo troškova održavanja. Održavanje 

i popravljanje limenih cijevi, popravak krovišta u Gredi, ostalo moram pogledati po računima 

što je sve bilo. 

Cerjan – Pa ne ide to po mjesnim odborima? Govorite o društvenim domovima, 

pretpostavljam. 

Načelnik – Da, ali su po mjesnim odborima sredstva dosta niska, a tek smo počeli godinu, 

bojim se što bude do kraja godine. Popravljali smo klimu za 10-tak tisuća kuna i slično. 

S. Cerjan – To mi  je nekako šturo napisano, ako je 30 planirano, 66% je povećanje, da bar 

znamo o čemu se radi. Strana 13, premija osiguranja ostale imovine povećava se za 6000,00 

kn i premija osiguranja zaposlenih 1000,00 kn. Da li to znači ako je bio plan 9000,00 kn za 

osiguranje ostale imovine, da li to znači da je u međuvremenu ili poskupilo osiguranje ili je 

pronađena nekakva imovina koju je trebalo osigurati? 

Načelnik – U međuvremenu smo osigurali sve naše objekte koje smo obnovili, tu je i naravno 

bila i etno kuća, nije baš osiguranje nešto poskupilo ali svi naši objekti su sad pokriveni u 

slučaju nekakvih nevremena, nezgoda tako da nemamo dodatnih troškova. A što se tiče 

1000,00 kn za zaposlenike to je prema sindikalnom, Dragice? 

D. Korpar – Da, prema pravilniku o unutarnjem redu to je ono osnovno osiguranje, kolektivno 

osiguranje zaposlenika od nezgode na radu i ostalog. Znači to je 1000,00 kn godišnje za sve 

zaposlene. 

S. Cerjan – Dalje, na strani 13 ostali nespomenuti rashodi javna priznanja općine povećano za 

18.000,00 kn. Što je to? 

Načelnik - To su plakete, nagrade koje smo dijelili. 

S. Cerjan – Da, to nam ali to je praktički povećanje za 100%. 

Načelnik – Da, zato jer smo uzeli cifru iz prošle godine, a prošle godine smo imali jako mali 

broj nagrađenih, ove godine se to povećalo i samim time povećali su se i troškovi. 

S. Cerjan – Dalje imamo na istoj stranici ostali nespomenuti rashodi, izrada postolja za 

autobusno ugibališta povećanje sa 15 na 20, za koje je to autobusno ugibalište? 

Načelnik – Dolje kod kapelice nasuprot veterinarske ambulante. 

S. Cerjan – Što nema postolja? 

Načelnik – Na drugoj strani nema. 

S. Cerjan – Na strani 14 da mi se razjasni 295.000,00 kn za digitalnu javnu upravu, 

implementacija WebGis sustava za digitalno vođenje prostornih podataka, samo čisto 

pojašnjenje, što je to? 

Načelnik – To ste mogli vidjeti taj projekt u popisu projekta koje sam vam dostavio jučer. 

Projekt je prijavljeni na Fond za energetsku učinkovitost, a radi se o geoportalu koji smo 

prijavili za sufinanciranje da bi dobili  nekakav svoj općinski katastar koji bi jednim dijelom 

bio otvoren za mještane, a drugim dijelom za naše komunalno redarstvo, gdje bi bile popisane 

sve one komunalne stvari koje se odnose na Općinu Maruševec, znači rasvjetni stupovi, 

prometni znakovi, ceste i komunalna infrastruktura. 



 

14 

 

S. Cerjan – Sufinanciranje projekta pomoć u kući, strana 15 povećanje za 50.000,00 kn, to je 

naknada tim ženama? 

Načelnik – To je ono to je pitala gđa Kundija Gradiček, znači rok raspisivanja natječaja za 

novi projekt „Zaželi“ se odužio pa moramo svim korisnicima koji su do sada bili sudjelovali 

osigurati gerontodomaćicu, da ne ostanu bez pomoći. 

S. Cerjan – Strana 20, otkup i uređenje postojećih nadstrešnica na autobusnim stajalištima, 

povećanje za 40.000,00 kuna. Koje je to autobusno stajalište? 

Načelnik – Sve. 

S. Cerjan – Znači što je cijena skočila ili što? 

Načelnik – Ne, znači to je ono što smo kolega Damir i ja pokušali napraviti već odavno, samo 

što župan nije baš imao razumijevanja. Dogovorili smo da, odnosno župan je iznio prijedlog 

na temelju nekoliko naših inicijativa da se jave općine koje su zainteresirane za otkup 

autobusnih stajališta, iz praktičnih razloga da se konačno urede kako to spada, da budu 

primjerene mjestu u kojem se nalaze. Nekakvi troškovi su tada bili procijenjeni na 120-130 

tisuća kuna, u međuvremenu su prošle 2 godine, nastale su određene štete na tim 

nadstrešnicama koje nitko nije sanirao. Mi smo ih uredno prijavljivali i policiji i Županijskoj 

upravi za ceste, ali to je bilo tako ničije blago. I sad će Varaždinska agencija za marketing i 

promidžbu te nadstrešnice ponuditi općinama i gradovima, na našem području je 14 

nadstrešnica, jednu smo obnovili mi sami, a ostalih 13 ćemo otkupiti. Trenutna je cijena malo 

više od 100.000,00 kn, a ovim rebalansom odnosno ostalim  novcima koje smo tu predvidjeli 

moramo ih urediti. Na nekima nema po dva stakla, moramo staviti gore staklo, moramo 

zamijeniti ono razbijeno i to  ne bude jeftino. Jako mali broj je cijelih očuvanih, a veći broj je 

razbijenih. Ali budemo i to riješili i naravno onda kasnije ih održavali. 

S. Cerjan – Htjela sam pitati uređenje poduzetničke zone Selnik, povećanje za 25.000,00 kn, 

pa zar mi nismo uredili to, što tu još treba urediti? 

Načelnik – Treba zacijeviti jednu grabu koja je bila otvorena. 

S. Cerjan – I dalje mi više nećemo imati nikakvih troškova na toj zoni? Je li sve prodano? 

Načelnik – Po pitanju uređenja ne.  Sve je prodano. 

S. Cerjan – Pohvala. 

Načelnik – Tome je doprinijela transparentnost, kakva takva. 

S. Cerjan – Strana 24, rashodi za proslavu Dana općine povećali su za 42.000,00 kn. Za što je 

to, sad je to ukupno ispalo 145.000,00 kn. 

Načelnik – Svi oni događaji koji su  bili planirani i realizirani u sklopu proslave Dana općine. 

S. Cerjan – Zašto nismo onda planirali događaje u sklopu onih sredstava koje smo planirali, 

nego smo probili proračun? 

Načelnik - Eto tak vam je to, dok ugostite reperezentaciju, dok počastite ljude za Dan općine, 

dok platite sve troškove. 

S. Cerjan – Nije to malo previše, 140.000,00 kn? 

Načelnik – Po meni nije s obzirom da su svi događaji bili maksimalno posjećeni, to da smo 

nešto organizirali pa da smo bacili novce bezveze, da nikoga nije bilo, to onda da. 

S. Cerjan – Dobro, to se slažem. Svaka čast, fino je bilo napravljeno, organizirano. Koliko je 

Stavros koštao? 

Načelnik – Mislim da oko 40.000,00 kn. 

S. Cerjan – Strana 30, opremanje društvenog doma u Cerju, dodatnih 15.000,00 kn? 

Načelnik – Isto AVD uređaj. 

R. Podbojec - Strana 24 ista, tuzemne članarine ukupno 16.000,00 i članarina LAG 

Sjeverozapad. Što sve ulazi u te tuzemne članarine, gdje smo mi članovi i kakav mi korist 

imamo od tih članstava? 

A. Vincek – Tu je Udruga gradova i općina, a LAG Vam je posebno. 
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R. Podbojec - Dobro, i ovo iznad bruto naknada zamjeniku općinskog načelnika, da li je to 

sad samo takav naziv konta, a to je zapravo naknada predsjedniku općinskog vijeća? 

A. Vincek – Da to je ispravno, bruto naknada predsjedniku općinskog vijeća. 

R. Podbojec – Znači to je greška, ili? 

A. Vincek – Ma to je lapsus, odnosi se na naknadu predsjedniku općinskog vijeća. Ovo 

boldano to je zbroj, a analitičko je dolje. 

J. Kundija Gradiček – Što se desilo s poštarinom da idemo na 50.000,00 kuna? 

Načelnik – Uskrsnice, božićnice, komunalna naknada.  

A. Vincek – Još kad je bio načelnik g. Damir, mi smo oslobodili sve koji na pošti plaćaju da 

ne plaćaju poštarinu, znači općina je preuzela tu poštarinu.  Znači, ako plaćate preko interneta 

imate tu naknadu, ako idete na poštu plaćate neto iznos. 

J. Kundija Gradiček – Kad smo već kod komunalne naknade, što se tiče pravnih osoba i 

potraživanja, da li se tu nešto popravila situacija, budući da je već prošao 30.06. vjerojatno to 

već imate knjiženo za prvu polovicu godine, pa bi Vas ja kad bude prilike molila da mi 

pošaljete za pravne osobe dugovanja. Ali čisto komentar, da li ste počeli naplaćivati ili je 

dugovanje na nekakvoj istoj razini? 

A. Vincek – Sad na pamet da Vam kažem bilo što, znači prva rata je bila 20.04., druga 20.06. 

i onda bude 20.09. i 20.12.. Općenito je prva polovica godina slabija, nikad to nije 50:50. 

J. Kundija Gradiček – Imali smo manjak i prošlih godina, mislim da se to akumulira. Da li se 

plaća što? 

A. Vincek – Plaća se. 

 

 

Općinsko vijeće sa 11 glasova za i 1 suzdržanim donosi 

 

 

Odluku o 1. Izmjenama i dopunama Proračuna Općine Maruševec za 2022. godinu sa 

projekcijama za 2023. godinu i 2024. godinu 

 

 

Točka 3. 

 

Načelnik – Kao što znate to je jedan sastavni dio izmjena i dopuna proračuna, mislim da smo 

više-manje to sve pokrili sa proračunom, pa ako imate kakvih pitanja. 

S. Cerjan – Ja bi samo jednu digresiju na ove oglasne ploče, rekao mi je jedan mještanin da bi 

bilo dobro pored tih oglasnih ploča staviti košare, ja sad ne znam da li postoje i da li ne 

postoje košare za smeće. Dok ljudi stavljaju osmrtnice, da onda te osmrtnice dok skidaju sa 

ploče bacaju pored. Načelniče je li postoje koševi kraj oglasnih ploča? 

Načelnik – Ne. 

S. Cerjan – Dakle, prijedlog da bi se stavili ti koševi, da se onda smeće baca u koš, a ne pored, 

posebno dok su osmrtnice u pitanju, da se ne baca u okoliš. 

Predsjednik – Ja se s Vama moram složiti gospođo Cerjan da bi bilo dobro da su koševi uz 

oglasne ploče, ali onda imamo drugi problem, a to je čišćenje, jer tu ne budu samo osmrtnice i 

nekakvi papiri, to  vam je isto situacija kako smo imali sa zelenim otocima dok smo ih imali 

na području općine. Imali smo smeće svakakvo i iz svih drugih okolnih općina, a najmanje iz 

naše, ukinuli smo zelene otoke i nemamo 50-tak kuna mjesečno troškova i sve je super. 

S. Cerjan – Znam, ali onda opet se bacaju te osmrtnice u okoliš, pa zar Markom to ne može 

čistiti? Markom će lijepo zaraditi novce i svi zadovoljni. 

Z. Kukec – Da, jedan koš je oko 1000 kn plus PDV. 
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Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

1. izmjene i dopune Programa građenja komunalne infrastrukture na području Općine 

Maruševec za 2022. godinu 

 

 

 

 

Točka 4. 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

1. izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Općine 

Maruševec za 2022. godinu 

 

 

Točka 5. 

Načelnik – Što se tiče Programa potpora u poljoprivredi na tragu prošlih godina, s obzirom da 

se program istekao prošle godine, donosimo novi Program potpora u poljoprivredi. Dakle, svi 

su uvjeti i iznosi isti da pomognemo poljoprivrednicima u njihovoj proizvodnji i naravno u 

nekakvom očuvanju zaposlenih kroz modernizaciju poljoprivredne mehanizacije i kroz 

subvenciju troškova za pripremu natječajne dokumentacije za natječaje za bespovratna 

sredstva. Isto  moramo donijeti na Općinskom vijeću da bi bio pravovaljan. 

D. Kišić – Kratko pitanje kolika je realizacija bila prošle godine? 

Načelnik – Evo dok nađem, ću Vam reći.  

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

Program potpora u poljoprivredi Općine Maruševec za 2022. godinu 

 

 

Točka 6. 

Načelnik – Program demografskim mjera koji se odnosi na adaptaciju i kupnju nekretnina na 

području Općine Maruševec, da bi program bio pravovaljan mora se donijeti na Općinskom 

vijeću. Dakle 15.000,00 kn za adaptaciju i 30.000,00 kn za kupnju nekretnina na našem 

području. 

 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

Program demografskih mjera za poticanje rješavanja stambenog pitanja mladih obitelji na 

području Općine Maruševec za 2022. godinu 

 

 

 

 

 

Točka 7. 

Načelnik – Kao i protekle dvije točke, dakle ista stvar pomažemo poduzetnicima. Program 

moramo donijeti da bismo mogli raspisati Javni poziv na koji se onda poduzetnici mogu javiti. 
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Prvi ide sada na početku druge polovice godine, a drugi ukoliko ostane sredstava, a 

pretpostavljam da bude, ide krajem godine. 

 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

Program poticanja razvoja malog i srednjeg poduzetništva Općine Maruševec za razdoblje 

2022. – 2023. 

 

 

 

Točka 8. 

 

D. Korpar – Temeljem članka 4. stavka 1 Zakona o sprječavanju sukoba interesa jedinice 

lokalne samouprave dužne su donijeti Kodeks ponašanja nositelja političkih dužnosti u 

jedinici lokalne samouprave i pred vama je prijedlog tog Kodeksa. Kodeks je prošao javno 

savjetovanje sa zainteresiranom javnošću i primjedbi nije bilo, također je prijedlog Kodeksa 

razmatrao Odbor za statut i poslovnik i nisu imali primjedbi. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

Kodeks ponašanja nositelja političkih dužnosti u Općini Maruševec 

 

 

Točka 9. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

ZAKLJUČAK 

 o prihvaćanju Izvješća Uprave groblja – „Markom“-a d.o.o o realizaciji Programa redovnog i 

investicijskog održavanja groblja u Maruševcu i Druškovcu za 2021. godinu 

 

 

 

Točka 10. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Izvješća o poslovanju Markom-a d.o.o. sa prihodima i rashodima u razdoblju od 

01.01.2021. do 31.12.2021.g. 

 

 

 

 

 

 

Točka 11. 

Načelnik- Ovo je jedan dokument koji  moramo izglasati, donijeti, doduše nejasno mi je zašto, 

ali mora ići na Općinsko vijeće. Radi se o Nacrtu Komunikacijske strategije i 
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komunikacijskog akcijskog plana za koordinacijsko Vijeće urbanog područja dakle ITU 

područja u koji smo ušli početkom , da bi se onda kasnije mogao nastaviti postupak. Zvali su 

nas iz grada Varaždina da im se to mora dostaviti do sutra. Dobili ste tu prezentaciju na mail. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

Odluku o davanju pozitivnog mišljenja na konačni Nacrt Komunikacijske strategije i 

komunikacijskog akcijskog plana Strategije razvoja urbanog područja Varaždin 

 

     

 

 

 

Sjednica je završila u 20:29 sati. 

 

                             

 

    Voditelj zapisnika                                                                               PREDSJEDNIK 

                                                                                                           OPĆINSKOG VIJEĆA 

_____________________                                                         __________________________                                                     

      Mihaela Košić                                                                                    Damir Šprem    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


